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ZAPISNIK 
 

s 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u srijedu 19. 

prosinca 2019. godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 

početkom rada u 18,00 sati. 
 

U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - Parenzo, Nadia 

Štifanić Dobrilović, zamjenica Gradonačelnika, Elio Štifanić, zamjenik Gradonačelnika, 

Sanja Oplanić, zamjenica Gradonačelnika, Morena Mičetić Fabić, pročelnica Upravnog 

odjela za opću upravu i gospodarstvo, Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav, Vesna Kordić, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Damir 

Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša,  Đulijano 

Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Darko Saftić, 

pročelnik Upravnog odjela za financije, Nataša Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za 

prostorno uređenje i gradnju,  Božo Jelovac, voditelj Odsjeka za stručne poslove Gradskih 

tijela,  Divna Radola, ravnateljica DV „Radost“ Poreč, Nataša Musizza, ravnateljica DV 

„Paperino“ Poreč-Parenzo,  Ester Zarli, ravnateljica TOŠ-SEI „B. Parentin Poreč-Parenzo,  

Nadija Kos, ravnateljica OŠ Poreč, Elena Uljančić, ravnateljica Zavičajnog muzeja Poreštine-

Mueso del territorio parentino, Tihana Mikulčić, ravnateljica Doma za starije i nemoćne osobe 

Poreč, Nataša Basanić Čuš, ravnateljica Centra za pružanje usluga u zajednici Zdravi grad 

Poreč-Parenzo, Gordana Lalić, direktorica TD Prentium d.o.o. Poreč, Nadija Mendica, 

direktorica TD Stan d.o.o. Poreč, Denis Matošević zapovjednik JVP CZP Poreč, Ira 

Aganbegović, voditeljica RJ Čistoća u TD „Usluga Poreč“ d.o.o. Poreč,  Silvija Deković 

Starčić, tajnica Sportske zajednice Grada Poreča, predstavnici Savjeta mladih Grada Poreča, 

predstavnici medija. 

 

Sjednicom je predsjedavao Adriano Jakus, predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča 

– Parenzo. 
 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Upravnom 

odjelu za opću upravu i gospodarstvo Grada Poreča - Parenzo. 

_._ 
 

 Predsjednik Gradskog vijeća Adriano Jakus  otvorio je sjednicu i izvijestio nazočne da 

se sjednica snima i direktno prenosi. Pozdravio je Gradonačelnika i njegove zamjenike, 

vijećnike, predstavnike gradskih upravnih odjela, gradskih ustanova i trgovačkih društava i 

ostale nazočne, te je predložio prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma. 

 

 Božo Jelovac, prozvao je vijećnike, nakon čega je utvrđeno da je na sjednici nazočno 

14 od ukupno 17 vijećnika i to: 
 

1. Adriano Jakus, 2. Zoran Zulijani, 3. Gordana Šušljik, 4. Eugen Stanissa, 5. 

Kristijan Žužić, 6. Dean Pauletić, 7. Dejvid Lakošeljac 8. Zoran Rabar 9. Goran 

Gašparac, 10. Maurizio Zennaro, 11. Dražen Prgić 12. Mario Ritoša, 13. Emanuel Rudan 

i 14. Idris Sulejmani. 
 

 Odsutni su vijećnici:  Azeglio Picco, Dolores Ghersinich i Slavko Fornažar.  
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Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjednik Vijeća je predložio da se prijeđe na 

utvrđivanje dnevnog reda u skladu s dostavljenim prijedlogom. Pozvao je vijećnike da iznesu 

eventualne prijedloge za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, naglasivši da se o istima glasuje bez 

rasprave. 

 

 Maurizio Znnaro  rekao je da ima prijedlog za izmjenu dnevnog reda, a prethodno 

ukazao je na povredu Poslovnika o radu Gradskog vijeća u članku 74., zbog nepravovremenog 

dostavljanja odgovora na njegova vijećnička pitanja postavljena na sjednici Vijeća koja je 

održana 27.11.2019. godine.  
 

 Predsjednik Vijeća, rekao je da su odgovori na ta pitanja pristigli nakon sazivanja ove 

sjednice, tako da će biti dostavljena sa materijalima za sljedeću sjednicu Vijeća. 
 

 Maurizio Zennaro, nastavio je da izmjenu dnevnog reda predlaže upravo zbog 

nedobivanja nikakvog odgovora od strane Usluge Poreč d.o.o. vezano za nezakonite kazne koje 

ovih dana primaju građani zbog nekorištenja javne usluge zbrinjavanja miješanog komunalnog 

otpada i biorazgradivog otpada. Želi da se otvori rasprava po kojoj osnovi Usluga Poreč d.o.o. 

nezakonito naplaćuje kazne i terorizira građane, traži pravnu referencu zbog čega građani 

dobivaju kazne od 500 kuna? Jasno mu je da će njegov prijedlog biti stavljen na glasanje i da, 

sa 11 glasova „protiv” i 5 „za”, neće biti prihvaćen, pa se obratio vijećnicima IDS-a da 

razmisle da li je u interesu građana da se o tome ne raspravlja? 
 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, naglasio je kako je legitimno pravo vijećnika da 

iznese svoje prijedloge, naglasivši da je za raspravu o takvoj temi potrebno prije svega imati 

neke materijale.  
 

 Maurizio Zennaro, rekao je da bi materijal bio spreman da mu je iz Usluge Poreč d.o.o. 

na vrijeme odgovoreno na postavljena pitanja. 
 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, obratio se vijećnicima imaju li još pitanja ili 

prijedloga u odnosu na predloženi dnevni red. 
 

 Kristijan Žužić, predložio je objedinjavanje rasprave po točkama 12., 13. i 14. budući 

da su vezane za prometnu problematiku. Naglasio je da je pripremio amandmane na predložene 

odluke pod tim točkama, koje će iznijeti kasnije u samoj raspravi, te je pisane amandmane 

uručio predsjedniku Vijeća. 
  

 Predsjednik Vijeća prihvatio je prijedlog vijećnika Žužića, naglasivši da će se o tome 

glasati prije otvaranja rasprave po tim točkama. Budući da se više nitko nije javio za riječ, 

stavio je  na glasanje dostavljeni prijedlog dnevnog reda, nakon čega je konstatirao da je isti 

prihvaćen većinom glasova (12 glasova ZA i 2 glasa PROTIV), te je za rad sjednice utvrđen 

sljedeći 

 

D N E V N I  R E D 

 

1. Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 
2. III. izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2019. godinu i 

Projekcije za 2020. i 2021. godinu 
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3. III. izmjene i dopune Programa javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 

2019. godinu u: 
-  obrazovanju i 

-  socijalnoj skrbi   
4. III. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2019. 

godinu 
5. III. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019. 

godinu  

6. Izvješće o radu i financijsko izvješće Osnovne škole Poreč za 2018. godinu 
7. Odluka o poništenju postupka davanju koncesije za gospodarsko korištenje 

pomorskog dobra – djelatnost organizacije parkirališta i naplate parking 

mjesta na dijelu k.č. 370 k.o. Poreč 
8. Smjernice i kriteriji za utvrđivanje građevinskih područja 

9. Odluka o stavljanju van snage Detaljnog plana uređenja „Veli – Mali Maj I“ 
10. Odluka o donošenju UPU-a dijela stambenog naselja „Veli –Mali Maj I“  
11. Odluka o komunalnom redu 

12. Odluka o organizaciji, upravljanju i naplati parkiranja na javnim površinama 

Grada Poreča-Parenzo  
13. Odluka o posebno označenim parkirnim mjestima na području Grada Poreča-

Parenzo  
14. Odluka o uvjetima odobravanja ulaska u pješačku zonu Grada Poreča-

Parenzo 

15. Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području 

Grada Poreča-Parenzo  

16. Odluka o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu 
 

 

 

 

TOČKA 1. 
Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 

 

 1. Goran Gašparac, postavio je sljedeće pitanje: 
 „1. Temeljem Zakona o poljoprivrednom zemljištu, dio poslova u postupku 

raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH vratio se u ovlast jedinica lokalne 

samouprave, čime je Grad Poreč ponovno dobio zakonsko ovlaštenje upravljati postupcima 

raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske i to kod: 

 - produženja ugovora privremenog korištenja na 2 godine dosadašnjim korisnicima, 

 - zakupa državnog poljoprivrednog zemljišta na 25 godina putem javnog natječaja i

 - prodaje državnog poljoprivrednog zemljišta putem javnog natječaja. Gradsko vijeće 

Grada Poreča je na 10. sjednici održanoj 7. lipnja 2018. godine donijelo Program 

raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada 

Poreča, a obzirom na zatečene okolnosti i potrebe za učinkovitijom provedbom raspolaganja 

državnim poljoprivrednim zemljištem, na istoj je sjednici donesen i Zaključak o pokretanju 

izmjena i dopuna istog Programa. 
 Temeljem gore navedenog i Zaključka gradonačelnika od 20.12.2018 g. UO za 

raspolaganje gradskom imovinom raspisuje javni poziv za iskazivanje interesa korištenja 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH sa zaključno 31.03.2019. godine kada je postupak 

javnog poziva okončan. 
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  Moje pitanje glasi: 

 - kada su i gdje objavljeni o rezultati predmetnog javnog poziva? 
 - u kojoj je trenutNoj fazi realizacija Program raspolaganja poljoprivrednim zemljištem 

u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Poreča?“ 

 

 Pročelnik Đulijano Petrović, odgovorio je da neće biti objave rezultata iskazivanja 

interesa već će rezultati prvi put biti vidljivi onda kada prijedlog programa bude izašao na javni 

uvid. Dodao je da su dobili oko 150 iskazanih interesa, te podsjeća kako se radi o oko 650 

katastarskih čestica za koje se trenutno prikuplja propisana dokumentacija. Čim ista bude 

prikupljena krenut će se u izradu prijedloga izmjene dopuna programa, koja će zatim ići na 

javno savjetovanje nakon čega će konačan prijedlog doći na ovo Vijeće.   
  

 2. Dražen Prgić, izrazio je nezadovoljstvo zbog nedobivanja odgovora na već 

postavljeno vijećničko pitanje, ponovio je pitanje koje je postavio gradonačelniku na 26. 

sjednici Gradskog vijeća. Pitanje glasi: 
 „Ja nisam stručnjak za gradnju, ali naš Gradonačelnik je magistar inženjer 

građevinarstva, uz to je njegova supruga diplomirani inženjer građevinarstva i viša stručna 

suradnica u Upravnom Odjelu za prostorno uređenje i gradnju Grada Poreča, pa bi ga pitao, 

zašto je kuća u kojoj žive u Katastru ucrtana puno manjih gabarita i bez objekta u dvorištu, to 

jest po posjedovnom listu manje od 150 m2, u stvarnosti skoro 100 m2 više? Da li je to 

dograđeno nelegalno i nisu plaćeni doprinosi za razliku ili zato da bi se plaćalo Gradu manje 

komunalne naknade? Možda nam naš vrli gradonačelnik može to objasniti, kako on zna, sve 

bez laži, pošteno i provjerljivo?“ 
 Zamolio je gradonačelnika da mu jednostavno odgovori da li su navedene činjenice 

istinite? 

 Predsjednik Gradskog vijeća, rekao da je na to pitanje gradonačelnik već odgovorio te 

da na isto nije potrebno više odgovarati. 

 Dražen Prgić, rekao je kako nije nimalo iznenađen ne dobivanjem odgovora i još 

jednom je naglasio da sve svoje tvrdnje može dokazati, te je opet pozvao gradonačelnika da ga 

demantira ukoliko smatra da nije u pravu.  
 Budući da mu nije odgovoreno upitao je da li šutnja gradonačelnika potvrđuje njegove 

tvrdnje?  

 

 3. Kristijan Žužić, obratio se gradonačelniku:  

 „ Postajete Gradonačelnik u maju 2017. godine. U travnju 2018. godine imenujete 

Komisiju za praćenje prometa na cestama Grada Poreča-Parenzo. Od trajanja vašeg mandata 

do danas Komisija se sastala samo jednom u srpnju 2018. godine. 
 MO J. Rakovac pokreće niz inicijativa preko mene kao gradskog vijećnika koje se 

redovno ne razmatraju na Komisiji. Primjer parkirališta Bolnica, gdje su vaši referenti 

napravili cijelu kašu a nišu riješili glavni problem kružnog cirkuliranja prometa, parkiranje 

ispod zidića apoteke i ulaz-izlaz sa parkirališta. Možda bi rješenje bilo kvalitetnije da je 

predmet došao na Komisiju, gdje je i trebao doći, ili možda da elaborat izradi neka stručna 

tvrtka. To je što se tiče MO J. Rakovac. 
 Što se tiče mene osobno kao vijećnika Gradskog vijeća, predložio sam uređenje 

prometa u dijelu Partizanske ulice (točnije Centar V) i na sjednici Vijeća održanoj 25. travnja 

2019. godine dobivam od Gradonačelnika odgovor kojim je rekao da:  
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  „vezano za prijedloge preuređenja prometa dvjema ulicama bilo bi poželjno da se 

izvide sve mogućnosti i pristupi izradi jedne šire studije prometa kojom bi bila obuhvaćena 

prometa rješenja na širem dijelu grada”. 
 A u međuvremenu MO Mate Balota kako bi zadovoljio potrebe građana ulica Rajka 

Stipe i Massa Lombarda uputi zahtjev Gradu, Grad izađe na teren te promptno naruči elaborat 

od strane IGH d.d. Zagreb, zatraži se suglasnost Policijske uprave i krene se u realizaciju, sve 

to u rekordnom vremenu. Zanimljivo. 
 Još jedan primjer za koji ne treba nikakva studija prometa je projektiranje ceste koje je 

povjereno tvrtki vašeg mentora. Interesantno.  

 Ali dobro znamo da nikada nisu pravila igre ista za svih, samo je žalosno da se Vaša 

netrpeljivost prema meni odražava na potrebe naših sugrađana.” 
 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus,  upozorio je vijećnika da se drži dnevnog reda i  

postavi pitanja za koja se prijavio. 
 

  Kristijan Žužić, iznio je sljedeće pitanje i inicijativu: 

 Pitanje: 
 „ Nakon iznesenih činjenica ponovno pokrećem inicijativu oko preuređenja prometa u 

dijelu Partizanske ulice tj. u Centru V i molim Gradonačelnika da mi se u pisanom obliku 

točno odgovori koji je redoslijed za rješavanje tog gorućeg problema i da li je potrebno raditi 

sljedeće: 
 - da li je neophodno napraviti studiju prometa? 
 - da li je dovoljno napraviti elaborat od strane stručnih službi? 

 - da li je dovoljno zatražiti suglasnost od Policijske uprave? 
 - da li treba ići u izmjene DPU-a? 

 - da li treba slati prijedlog na komisiju ? 

 - da li je dovoljno poslati u komunalni odjel? 

Sve to tražim u pisanom obliku da bih mogao, ako zatreba, ponovno pokrenuti inicijativu 

pravim redoslijedom. 

 

 Ponovio je inicijativu koju je već dostavio na jednoj prošlih sjednica: 
  „ a) Pokrećem inicijativu oko preuređenja prometa u Partizanskoj ulici (točnije Centar 

V) u dijelu ispred autoškole Zeleni signal i dijela ulice između roza i žute zgrade. 
Svjedoci smo da se 15-tak godina u dijelu ulice između dviju zgrada parkira nepropisno na 

kolniku te tako onemogućava normalan život i sigurnost u prometu stanara i korisnika 

poslovnih prostora. Stoga predlažem:  

 - da se taj dio ulice pretvori u jednosmjernu ulicu, 
 - da se na dnu ulice otvori izlaz skretanja udesno, 

 - da se na dijelu kolnika ucrtaju mjesta za parkiranje za cirka 30-tak automobila. 
Ako je nemoguće taj problem riješiti samo novim rješenjem o regulaciji prometa, predlažem da 

se onda problem riješi izmjenom DPU-a. 
      b) U gornjem dijelu ulice ispred ulaza u Auto školu Zeleni signal predlažem da se 

onaj mali čudni rubnjak ukloni sa kolnika te preuredi u normalan izlaz-ulaz u taj dio ulice, 

pošto i tako svi prelaze i guraju se preko istoga ili pak da se i taj dio pretvori u jednosmjernu 

ulicu. Za to bi bilo dobro zatražiti mišljenje struke. „ 
Tamo je problem dosta velik, a vidim da se drugi problemi rješavaju bez studije, pa me zanima 

zbog čega za MO J. Rakovac važe posebni uvjeti? 
 

 Nakon toga nastavio je sa izlaganjem: 
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 „Već kada sam za govornicom dao bih obrazloženje ostavci na mjesto zamjenika 

predsjednika/člana Komisije za praćenje prometa na cestama Grada Poreča-Parenzo. 
 Na temelju rješenja KLASA: 023- 01/18-01/20, URBROJ: 2167/01-09/01-18-1 od 

19.4.2018. godine, Gradonačelnik imenuje navedenu Komisiju i stavlja me u istu bez mog 

odobrenja. Na prvoj i jedinoj sjednici Komisije u dvije godine izražavam nezadovoljstvo i 

tražim da, ako ostanem, budem samo član, a ne zamjenik predsjednika, iz razloga što sam 

predvidio nekvalitetan rad Komisije. Nakon toga, u više navrata sam usmeno zatražio da me se 

potpuno makne iz te Komisije, na što mi je Gradonačelnik rekao da ne brinem jer da nisam 

više član iste. Na temelju Kopije Odluke o osnivanju i imenovanju Komisije za praćenje 

prometa na cestama Grada Poreča-Parenzo, koju sam zatražio prije par dana, vidno je da sam 

još uvijek član Komisije koja ne radi, ne funkcionira, pa zbog navedenih razloga i mnogih 

drugih, dajem neopozivu ostavku i molim da mi se u slijedećih 10-tak dana dostavi pisano 

rješenje o mom razrješenju. Gradonačelniče, na moje mjesto možete staviti još jedan svoj 

žetončić ili ručicu koja će glasati kako vi kažete. Unaprijed zahvaljujem.”  

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus rekao je da se iznesena inicijativa prihvaća, a na 

postavljena pitanja biti će odgovoreno u pisanom obliku, kako je i zatražio. Misli da će 

primjedba upućena Gradonačelniku biti prihvaćena. 

 ( Inicijativa i pitanje upućeni su Upravnom odjelu za komunalni sustav, dopisom 

KLASA: 011-01/19-01/134 i 135, URBROJ: 2167/01-07-19-2) 

 

TOČKE 2., 3., 4. i 5. 
 

 III. izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2019. godinu i Projekcije 

za 2020. i 2021. godinu 
 

 III izmjene i dopune Programa javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2019. 

godinu u 
- obrazovanju i  

- socijalnoj skrbi 
   

 III. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 
 

 III. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019.  

 godinu 
 

 
   

 Detaljno obrazloženje uz prijedlog III. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Poreča-

Parenzo za 2019. i projekcije za 2020. i 2021. godinu, prezentirao je pročelnik Upravnog odjela 

za financije Darko Saftić, u skladu s dostavljenim materijalom, koji je priložen ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio.  
 Naglasio je da amandmani koje je predložio Gradonačelnik automatizmom postaju 

sastavni dio predloženih III. izmjena i dopuna Proračuna.  
 

(Amandmani su priloženi ovom zapisniku i njegov su sastavni dio) 
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 Pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu 

zaštitu Vesna Kordić, prezentirala je prijedlog III. izmjena i dopuna programa javnih potreba u 

obrazovanju i socijalnoj skrbi za 2019. godinu, dok je prijedlog III. izmjena i dopuna programa 

za 2019. godinu iz domene komunalnog sustava prezentirao pročelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav Marino Poropat,  
 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženom rebalansu Proračuna i pratećim 

programima iz domene društvenih djelatnosti i komunalnog sustava. 
 

 U raspravi su sudjelovali vijećnici Dražen Prgić, Maurizio Zennaro i Goran Gašparac, 

te Gradonačelnik Loris Peršurić i pročelnik Dražen Saftić.  
 

Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje predložene izmjene i dopune 

Proračuna i prateće programe, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće većinom glasova, 

sa 10 glasova ZA, 3 glasa PROTIV i 1 SUZDRŽANIM glasom, donijelo  
 

III. izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2019. godinu i Projekcije za 

2020. i 2021. godinu 
  

III izmjene i dopune Programa javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2019. godinu u 
- obrazovanju i  
- socijalnoj skrbi 
 

III. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 
 

                     i 
  

III. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 
 

_._ 

 

Sukladno amandmanima Gradonačelnika izvršeno je uravnoteženje konačnog prijedloga III. 

Izmjena i dopuna Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2019. godinu i projekcije Proračuna 

Grada Poreča-Parenzo za 2020. i 2021. godinu, programa javnih potreba u društvenim 

djelatnostima, te programa građenja komunalne infrastrukture. 

_._ 
 

TOČKA 6. 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Osnovne škole Poreč za 2018. godinu 
 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Osnovne škole Poreč za 2018. godinu, prezentirala 

je ravnateljica Nadija Kos, u skladu s  materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po prezentiranom izvješću. 
 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o prihvaćanju izvješća, nakon čega je konstatirao da je Gradsko 

vijeće jednoglasno, sa 14 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, 

donijelo  
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O D L U K U  
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Osnovne škole Poreč 

 za 2018. godinu 
  

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

 

 

 

TOČKA 7. 
Odluka o poništenju postupka davanju koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog 

dobra – djelatnost organizacije parkirališta i naplate parking mjesta  

na dijelu k.č. 370 k.o. Poreč 
  

 Prijedlog Odluke o poništenju postupka davanja koncesije za gospodarsko korištenje 

pomorskog dobra – djelatnost organizacije parkirališta i naplate parking mjesta na dijelu k.č. 

370 k.o. Poreč, prezentirao je pročelnik Đulijano Petrović,  u skladu s  materijalom koji je 

priložen ovom zapisniku. 

 Naglasio je da je Gradsko vijeće na sjednici održanoj 27. 06. 2019. godine donijelo  

Odluku o namjeri davanja koncesije za navedenu djelatnost. Temeljem te Odluke, 11.07.2019. 

godine objavljena Obavijest o namjeri davanja koncesije. Na temelju odredaba Zakona o 

koncesijama, Stručno povjerenstvo za koncesije na pomorskom dobru pristupilo je analizi 

koncesije za gospodarsko korištenje predmetnog pomorskog dobra, pri čemu je utvrđeno da do 

isteka roka za dostavu ponuda tj. do 12.08.2019. godine, nije pristigla niti jedna ponuda. Kako 

je već spomenutim Zakonom propisano je da će davatelj koncesije poništiti postupak davanja 

koncesije ako nema pristiglih ponuda do isteka roka za dostavu ponuda, predlaže se donošenje 

Odluke o poništenju postupka davanju koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog dobra – 

djelatnost organizacije parkirališta i naplate parking mjesta na dijelu k.č. 370 k.o. Poreč. 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 14 

glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 

O D L U K U  

o poništenju postupka davanju koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog dobra – 

djelatnost organizacije parkirališta i naplate parking mjesta  
na dijelu k.č. 370 k.o. Poreč 

 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 
 

 

TOČKA 8. 
Smjernice i kriteriji za utvrđivanje građevinskih područja 
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 Smjernice i kriterije za utvrđivanje građevinskih područja, prezentirao je pročelnik 

Damir Hrvatin,  u skladu s  materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 
Naglasio je da je na temelju Odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana 

uređenja Grada Poreča donijete 2018. godine, pokrenuta izrada izmjena i dopuna Plana, te je 

navedenom odlukom utvrđena obveza donošenja smjernica i kriterija za utvrđivanje 

građevinskih područja. Smjernice i kriteriji za utvrđivanje građevinskog područja određuju se 

temeljem važećih propisa i planova šireg područja i analize postojećeg stanja prostora i važeće 

prostorno-planske dokumentacije Grada Poreča. Donošenjem ovih Smjernica i kriterija 

omogućit će se obrada građevinskih područja, odnosno priprema Prijedloga Izmjena i dopuna 

Plana. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženim Smjernicama i kriterijima. 
 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Goran Gašparac i Maurizio Zennaro, te pročelnik 

Damir Hrvatin i predsjednik Vijeća Adriano Jakus. 

 

Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je 

konstatirao da je Gradsko vijeće većinom glasova, sa 12 glasova ZA, 1 glasom PROTIV i 1 

SUZDRŽANIM glasom, donijelo  

 

 Smjernice i kriterije za utvrđivanje građevinskih područja 

 

 

(Smjernice i kriteriji  priloženi su zapisniku i njegov su sastavni dio). 
 

 

TOČKE 9. i 10.  
Odluka o stavljanju van snage Detaljnog plana uređenja „Veli – Mali Maj I“ 

 

i 
 

Odluka o donošenju UPU-a dijela stambenog naselja „Veli –Mali Maj I“  
  

 Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Detaljnog plana uređenja „Veli – Mali Maj I“ i 

Odluke o donošenju UPU-a dijela stambenog naselja „Veli –Mali Maj I“, prezentirao je 

pročelnik Damir Hrvatin,  u skladu s  materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženim odlukama. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predložene odluke, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće većinom glasova, 

sa 13 glasova ZA, bez glasova PROTIV  i 1 SUZDRŽANIM glasom, donijelo  

 

O D L U K U  

o stavljanju van snage Detaljnog plana uređenja „Veli – Mali Maj I“ 
 

i 
 

O D L U K U  
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o donošenju UPU-a dijela stambenog naselja „Veli –Mali Maj I“  
  

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

_._ 
Predsjedatelj je prije prelaska na razmatranje narednih točaka dnevnog reda odredio pauzu 

u trajanju od 10,00 minuta 

_._ 
 

 

_._ 
 

U nastavnu sjednice vijećnik Kristijan Žužić napustio je sjednicu, pa je  predsjedatelj  

konstatirao da je u nastavku sjednice nazočno 13 od  ukupno 17 vijećnika. 

_._ 
 

 

TOČKA 11. 
Odluka o komunalnom redu 

 

 Prijedlog  Odluke o komunalnom redu, prezentirao je pročelnik Marino Poropat,  u 

skladu s  materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 
Naglasio je da je donošenje nove Odluke o komunalnom redu na području Gradu 

Poreču – Parenzo nužno radi usklađivanja i usuglašavanja sa zakonskim odredbama  S obzirom 

na donošenje novog Zakona o komunalnom gospodarstvu, izmjenama i dopunama drugih 

zakona koji su stupili na snagu ( propisi o cestama, propisi o održivom gospodarenju otpadom, 

propisi o građevinskoj inspekciji, propisi o zaštiti od buke i propisi o zaštiti životinja). 

Slijedom navedenog, veći dio važeće Odluke o komunalnom redu nije izmijenjen, već su njene 

odredbe prenesene u predloženu Odluku i usklađene sa novim izmjenama i dopunama važećih 

propisa. 
 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Goran Gašparac i Emanuel Rudan, te pročelnik 

Marino Poropat. 

 

Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je 

konstatirao da je Gradsko vijeće većinom glasova, sa 11 glasova ZA, 1 glasom PROTIV i 1 

SUZDRŽANIM glasom, donijelo  

 

O D L U K U  
Odluka o komunalnom  redu 

 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 
 

 

TOČKE 12., 13. i 14. 
- Odluka o organizaciji, upravljanju i naplati parkiranja na javnim površinama Grada 
  Poreča-Parenzo  
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- Odluka o posebno označenim parkirnim mjestima na području Grada Poreča-Parenzo 
 

- Odluka o uvjetima odobravanja ulaska u pješačku zonu Grada Poreča-Parenzo 
 

 Prijedlog  predloženih odluka prezentirao je pročelnik Marino Poropat, u skladu s  

materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 
 Tijekom iznošenja obrazloženja naglasio je da se Odlukom o organizaciji, upravljanju i 

naplati parkiranja na javnim površinama Grada Poreča-Parenzo određuju javne parkirališne 

površine na kojima se vrši naplata, organizacija, način naplate i kontrole parkiranja, 

parkirališne zone i područja parkirališnih zona, uvjeti za stjecanje i korištenje povlaštene 

parkirališne karte, te nadzor nad parkiranjem vozila na području grada. 
 Nadalje, Odlukom  o posebno označenim parkirnim mjestima utvrđuju se parkirališna 

mjesta rezervirana za vozila osoba s invaliditetom, za vozila opskrbe, za mopede i motocikle, 

za stanare pojedinih ulica, te uvjeti za korištenje istih. Kontrolu parkiranja na mjestima 

navedenim u predloženoj odluci obavljaju djelatnici Odsjeka Komunalnog i prometnog 

redarstva Grada Poreča – Parenzo temeljem ovlaštenja iz posebnog propisa. 
 Odlukom o uvjetima odobravanja ulaska u pješačku zonu Grada Poreča-Parenzo 

određuje se postupak i uvjeti ulaska vozila u pješačke zone određene Odlukom o uređenju 

prometa na području Grada Poreča-Parenzo, vremensko ograničenje trajanja parkiranja, visina 

naknade, te ostala pravila postupanja u pojedinoj zoni. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženim odlukama. 
 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Dražen Prgić, Maurizio Zennaro, Goran Gašparac i 

Emanuel Rudan, te pročelnik Marino Poropat i Gradonačelnik. 

 

Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje predložene odluke, nakon čega je 

konstatirao da je Gradsko vijeće većinom glasova, sa 10 glasova ZA, 1 glasom PROTIV i 2 

SUZDRŽANA glasa, donijelo  

 

O D L U K U  

 o organizaciji, upravljanju i naplati parkiranja na javnim površinama  
Grada Poreča-Parenzo  

 

 Vijeće je većinom glasova, sa 11 glasova ZA, bez glasova PROTIV i 2 SUZDRŽANA 

glasa, donijelo  
 

O D L U K U 
 o posebno označenim parkirnim mjestima na području Grada Poreča-Parenzo 

 

i 

 

O D L U K U 
o uvjetima odobravanja ulaska u pješačku zonu Grada Poreča-Parenzo 

 

(Odluke su priložene zapisniku i njegov su sastavni dio). 
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TOČKA 15. 

Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova  
na području Grada Poreča-Parenzo  

 

 Prijedlog  Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području 

Grada Poreča-Parenzo, prezentirao je pročelnik Marino Poropat, u skladu s  materijalom koji 

je priložen ovom zapisniku. 
Naglasio je da je da će nova Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih 

radova za vrijeme trajanja turističke sezone biti usklađena sa važećom zakonskom regulativom. 

Usvajanjem iste Grad će dati značajan doprinos uravnoteženju interesa raznovrsnih skupina 

građana i poduzetnika, odnosno stvoriti pravedno rješenje koje će u najvećoj mjeri pomiriti 

interese turističkog sektora i privatnih iznajmljivača za nesmetanim odvijanjem turističke 

sezone, te interese poduzetnika i ostalih investitora za nesmetanim izvođenjem vlastitih 

građevinskih pothvata i gradnjom objekata. Napomenuo i da je suglasnost na predloženu 

odluku dala Turistička zajednica Grada Poreča, a prilikom izrade prijedloga konzultirali su se s 

Udruženjem obrtnika Poreč i Gospodarskom komorom Pula,  

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
 

U raspravi u kojoj su sudjelovali Maurizio Zennaro i Goran Gašparac, vijećnik 

Zennaro tražio je da se određene zabrane gradnje uvedu i u trećoj zoni, budući da je u njoj sve 

više kuća za odmor i drugih turističkih sadržaja. Naglasio je kako su takve odluke donijele čak 

i općine u unutrašnjosti npr. općine Kaštelir – Labinci i Vižinada. Vijećnik Gašparac podržao 

je stav kolege Zennara. 

 

Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je 

konstatirao da je Gradsko vijeće većinom glasova, sa 9 glasova ZA, bez glasova PROTIV i 4 

SUZDRŽANA glasom, donijelo  

 

O D L U K U 

o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova 
 na području Grada Poreča-Parenzo   

 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 
 

TOČKA 16. 

Odluka o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu 
 

 Prijedlog  Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu, prezentirao je pročelnik 

Marino Poropat, u skladu s  materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 

 Naglasio je da je cilj donošenja nove Odluke antirecesijske prirode, odnosno umanjenje 

komunalnog doprinosa za investitore koji namjeravaju graditi gospodarske građevine na 

području Grada Poreča-Parenzo. Budući je riječ o velikom iznosu u strukturi investicije za 

svakog pojedinog poduzetnika, radi pružanja pomoći i poticanja ulaganja u izgradnju, 

izmjenom Odluke o komunalnom doprinosu omogućilo bi se poduzetnicima da prilikom 

gradnje gospodarske građevine (hoteli, kampovi i druge vrste gospodarskih objekata za 

smještaj, osim ruralnih kamp odmorišta, turističke rezidencije, objekti za odmor i povremeno 

stanovanje, trgovina, ostali ugostiteljski objekti, objekti za obavljanje turističke, zabavne i 

sportsko-rekreativne djelatnosti, poslovni objekti proizvodne i servisne namjene, skladišta i 
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građevine poslovne namjene) budu oslobođeni plaćanja 30% od ukupnog iznosa komunalnog 

doprinosa do 31. prosinca 2020. godine. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Goran Gašparac i pročelnik Marino Poropat. 

 

Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je 

konstatirao da je Gradsko vijeće većinom glasova, sa 12 glasova ZA, bez glasova PROTIV i 1 

SUZDRŽANIM glasom, donijelo  

 

O D L U K U 
o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu 

 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 
 

 

_._ 

 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, predsjednik Vijeća zahvalio se vijećnicima i ostalim 

nazočnima na odazivu i sudjelovanju u radu. 

 

 Sjednica je zaključena u 21,00 sat.  

 

 

 

Zapisnik vodila                                                                      Predsjednik Gradskog vijeća 
Anita Radešić                                Adriano Jakus 


